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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 567 af 18. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).  
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Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 567

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvordan vil ministeren sikre, at der i udviklingen af det nye ejendomsvurderings- og be-

skatningssystem sikres en enkel borgerrejse, som It-tilsynet anbefaler? 

 

Svar 

Skatteforvaltningen har et løbende fokus på at optimere og forbedre borgerrejsen og 

kommunikationen til boligejerne.  

 

Vurderingsstyrelsen udsendte bl.a. på den baggrund vejledende vurderinger i efteråret 

2019 til op mod 80.000 boligejere med henblik på at få boligejernes feedback på borger-

rejsen mv. Erfaringerne herfra viste, at boligejerne oplever den nye vurderingsproces som 

transparent og tager godt imod det nye vurderingssystem.  

 

Udsendelsen af vejledende vurderinger i den såkaldte storskalatest viste derudover, at bo-

ligejerne har tillid til, at vurderingerne bliver mere retvisende og er overvejende enige i 

data om deres ejendom.  

 

Erfaringerne fra udsendelsen af de første vurderinger vil bl.a. blive brugt til yderligere at 

optimere borgerrejsen. 
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